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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Újabb tisztázandó kérdések Hegedűs Zsuzsa 
reprezentációs kerete körül" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Csaknem háromévi huzavona és jogerős bírósági ítélet nyomán a Kabinetiroda kénytelen volt kiadni
a Hegedüs Zsuzsa miniszterelnöki főtanácsadó elszámolását a számára megállapított reprezentációs 
kerettel.

A Kúria ítélete szerint Hegedűs Zsuzsa azért is vonakodott kiadni a számlákat, mert “azokból 
következtetést lehet levonni étkezési, fogyasztási szokásaira”, eszerint tehát reprezentációs 
keretének legalább egy részéből személyes fogyasztásait fedezte. Minthogy a kiadott 
dokumentumokból kiderül, hogy a főtanácsadó asszony reprezentációs kerete terhére egyebek 
között vásárolt Gabbiano Chianti vörösbort 35. 990 forintért, négy palack Veuve Clicquot pezsgőt, 
egyenként 14. 990 forintért, Clinique, Clarins és Biotherm kozmetikumokat 31.500, 21.600, illetve 
21.300 forintért, és két alkalommal rózsacsokrot egyenként 16.500 forintért, mindez fölveti a hűtlen
kezelés gyanúját. Ezzel kapcsolatban pedig újabb tisztázandó kérdések merülnek föl.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Milyen módon és milyen gyakorisággal folyósították a reprezentációs keretet a főtanácsadó asszony
részére? 

Létezik-e bármilyen írásos dokumentum a Hegedűs Zsuzsa részére 2016-ban és 2017-ben 
folyósított reprezentációs keret kifizetéséről? 

Amennyiben igen, kérem, szíveskedjék ezek másolatát számomra megküldeni. 

Ellenőrizte-e bármilyen szerv a miniszterelnöki főtanácsadó részére folyósított 



reprezentációs keret kiutalásának és fölhasználásának jogszerűségét? 

Ha igen, mely szerv volt az? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. december 1.

Tisztelettel: 

Sebián-Petrovszki László 

Demokratikus Koalíció 
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